

Ocosingo Chiapas Mexico January 27, 2025

Dear brothers in Christ, through this medium I address you, I hope you are in good health enjoying the Blessings of our Heavenly Father,

After this brief greeting I move on to the following lines.

Brothers, this is the report for this month of December.

Sunday, December 1, we were in the Bahtzibiltic congregation in the municipality of Chilon preaching in the congregation.

Wednesday, December 4, we went to Bahtzibiltic, municipality of Chilon praying for the health of Sister Juana Dearly.

Friday, December 6, we were in Chaban, municipality of Chilon, to a thanksgiving for the 15th birthday of Sister Jazmin Gomez.

Sunday, December 8, we went to San Juan de Valle, municipality of Oxchuc, preaching in the meeting place.

Wednesday, December 11, we were in the Sibalactic congregation encouraging the Tzeltal Mayan speaking brothers.

Sunday, December 15, we went to the Sacrifice La Esperanza congregation in the municipality of Ocosingo, preaching the word of God in the meeting place.

Wednesday, December 18, in Sacrifice La Esperanza, municipality of Ocosingo, 2 Baptisms, Sister Maria Santiz Gomez, and Ortencia Santiz Gomez.

Friday, December 20, we went to a conference studying the word of God, we went to different places....

Saturday, December 21, in the La Cañada congregation, where we meditated on the word of God and practiced the songs...

Sunday, December 22, we went to Ejido Venustiano Caranza, preaching the word of God with the Tzeltal speaking brothers.

Tuesday, December 24, we were in Chaban, municipality of Chilon, giving thanks for the children.

Wednesday, December 25, we went to the Sibalactic congregation in the municipality of Chilon to give thanks for the last days of the year 2024.

Friday, December 27, we were in Axin, municipality of Ocosingo, to give thanks for a baby who turned one year old.

Saturday, December 28, we went to Chaonil, municipality of Oxchuc, to give thanks for the end of the year 2024.

Sunday, December 29, in the congregation of Ejido Venustiano Caranza, municipality of Chilon.

Tuesday, December 31, we were in the Chaban congregation, municipality of Chilon, preaching the good news of salvation. Sister Hermida Lopez was baptized.....

Thus we ended the year 2024, always giving thanks for all things through the Lord....

I thank God for my health.

We continue on FM radio to cheer ourselves up, but for the moment I will thank you in advance.

SINCERELY, YOUR SERVANT AND OF CHRIST, MATEO AGUILAR VAZQUEZ....

Ocosingo chiapas mexico a 27 de enero del 2025

estimados hermanos en Cristo por este medio me dirijo a Ustedes, espero que se encuentren bien de salud disfrutando las Bendiciones de nuestro Padre Celestial,

Despues de este breve saludo paso a los siguientes linias.

Hermanos este el reporte de este mes de Diciembre.

Domingo 1 de Diciembre estuvimos en la congregacion Bahtzibiltic municipio de chilon predicando en la congregacion..

Miercoles 4 de Diciembre fuimos a Bahtzibiltic municipio de chilon orando por la salud de la hna Juana Dearaa.

Viernes 6 de Diciembre estuvimos en chaban municipio de chilon a un accion de gracias por sus xv 15 años a la hermanita Jazmin Gomez..

Domingo 8 de Diciembre fuimos a San Juan de Valle municipio de Oxchuc predicando en el local de reunion.

Miercoles 11 de Diciembre estuvimos en la congregacion Sibalactic animando a los hermanos de habla tzeltal maya.

Domingo 15 de Diciembre fuimos a la congregacion sacrificio la esperanza municipio de ocsingo predicando la palabra de Dios en el local de reunion.

Miercoles 18 de Diciembre en Sacrificio la esperanza municipio de ocosingo 2 Bautismos, la hermana Maria Santiz Gomez, y Ortencia Santiz Gomez..

Viernes 20 de Diciembre fuimos a una conferencia estudiando la palabra de Dios, llegaron diferentes lugares....

Sabado 21 de Diciembre en la congregacion la cañada donde meditamos la palabra de Dios y practicando los canticos...

Domingo 22 de Diciembre fuimos a Ejido Venustiano Caranza predicando la palabra de Dios con los hermanos de habla tzeltal.

Martes 24 de diciembre estuvimos en Chaban municipio de chilon accion de gracias por los niños .

Miercoles 25 de Diciembre fuimos a la congregacion Sibalactic municipio de chilon accion de gracias por los ultimos dias del año 2024..

Viernes 27 de Diciembre estuvimos en Axin municipio de ocosingo en accion de gracias por un bebe que cumplio un año de vida..

Sabado 28 de Diciembre fuimos a Chaonil municipio de oxchuc en accion de gracias por el fin de año 2024..

Domingo 29 de Diciembre en la congregacion ejido venustiano caranza municipio de chilon .

Martes 31 de Diciembre estuvimos en la congregacion chaban municipio de chilon predicando las buenas notcias de salvacion, fue Bautizada la hermana Hermida Lopez.....

asi finalizamos el año 2024 dandole gracias por todas las cosas siempre por el Señor....

Doy gracias a Dios por mi salud.

Seguimos en la radio fm para animarnos, sin por el momento le anticipio mis agradecimiento.

ATENTAMENTE, SU SIERVO Y DE CRISTO, MATEO AGUILAR VAZQUEZ....